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Vastgesteld op de 4e vergadering van WPHZL op 24 juni 2015 

                                   
Vergadering WPHZL 
 
Notulen 20 mei 2015 20.00 uur Buurtplein Zuid 
 
Vergadering belegd door Wijkplatform HZL 

Type vergadering Derde vergadering 20 mei 2015 

Organisator Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard 

Notulist Hilbert Hamberg 

Voorzitter Aad Koedijk 

Aanwezigen/Afwezigen Zie bijlage 1 

 

Agenda. 

 

1. Opening en mededelingen 

2. Notulen vergadering 8 april 2015 

3. Politierapportage over de wijken 

4. Project RPZ/Helmkruid en mogelijke verhuizing Jeugdland 

5. Presentatie bezwaren Anemoonstraat tegen verhuizing Jeugdland 

6. Introductie sociaal programmeur Sandra Zwart en Geynwijs 

7. Behandeling Werkplan 2015 

8. Stand van zaken website 

9. Items voor wijknieuws 

10. Vervolgafspraken / volgende stappen 

11. Rondvraag 

12. Sluiting 

----------------------------------------------------------------------- 

1. Opening en mededelingen 

a. Opening 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. In het bijzonder Nadine Onrust, de 

projectleider van de gemeente Nieuwegein voor het project RPZ, ook wel Helmkruid 

genoemd. En natuurlijk ook de bewoners van de Anemoonstraat die hun petitie komen 

toelichten. Hij meldt verder de afmeldingen voor deze vergadering. 

b. Mededelingen 

1. Onbevoegd maaien van oeverbeplanting bij de Rietput. 

Er is een klacht van bewoners binnen gekomen over het maaien van oeverbeplanting bij 

de Rietput door de visvereniging. Desgevraagd gaf die aan dat zij toestemming van de 

gemeente Nieuwegein hadden. Wethouder Hans Adriani zegt dat die toestemming niet is 

gegeven, sterker nog de gemeente was niet op de hoogte. Voorts dat er een gesprek met 

de visvereniging is gepland om deze kwestie te bespreken. Opgemerkt wordt voorts dat 

de visclub een bromfiets uit het water heeft gehaald maar dat die nog op de kant ligt. De 

gemeente zal zorgen dat die wordt verwijderd (actie Micha Giltay). 

 

 

2. Inrichting braakliggend gedeelte Lotusplantsoen (Middengebouw) 



2 

 

 

Naar aanleiding van het besprokene in het vorige overleg van het wijkplatform om een 

tijdelijke bestemming te geven naast het gras  dat de gemeente inzaait, is een 

bijeenkomst geweest van omwonenden / initiatiefnemers, Mariëtte de Reeper en Theo 

van Doorn met Sandra Zwart -gemeente- en Aad Koedijk –WPHZL). Na wat discussie 

kwam men tot de conclusie dat de ‘natuur terughalen’  naar het terrein het beste is. 

Afgesproken werd dat Aad een persbericht zou schrijven over dit initiatief met een 

oproep aan bewoners, hetgeen al is gebeurd. Het is als bijlage 2 toegevoegd aan deze 

notulen. Het overleg vond in goede harmonie plaats. 

Wel werd melding gedaan van overlast (zie agendapunt 3).  

 

3. Experiment afvalbakken 

De communicatie door de gemeente naar bewoners, alsmede het feit dat HZL hierbij pilot 

is, had beter gekund. Afgesproken wordt dat Aad en Conny en van de gemeente Myra 

Veenhuizen (projectleider), Mieke en Micha de gang van zaken gaan bespreken. Mieke 

neemt initiatief voor de afspraak.   

 

4. Energie ambassadeur 

Aad zegt dat de gemeente een project ‘energie-ambassadeur’ heeft gestart om de 

mogelijkheden van dit onderwerp beter onder de aandacht van de bewoners te brengen. 

Het zijn vrijwilligers die samen met buurtgenoten aan de slag gaan met 

energiebesparing. Ook inwoners die ervaring hebben met energiebesparing en/of –

opwekking kunnen zich opgeven. Energieambassadeurs krijgen twee gratis trainingen. 

De eerste is op 11 juni van 19.30 tot 21.30 uur in het Buurtplein Zuid. Op 17 juni volgt 

de tweede training. Zie ook de website www.nieuwegein.nl. In het wijknieuws van juni 

a.s. zal deze oproep ook worden opgenomen.  

Afgesproken wordt, dat Arie den Oudsten en Bart van Roosmaelen dit oppakken en zich 

zullen aanmelden voor de trainingen in juni. 

 

5. Woningbouw Handelskade/Lekboulevard 

Het voorstel van de grondeigenaren om woningbouw (18 woningen) mogelijk te maken  

is door de gemeenteraad in haar vergadering van 30 april 2015 afgewezen (29 stemmen 

tegen en 4 van D66 voor). Bij de bewoners leidde dit besluit tot een zucht van 

verlichting. Het comité SOKH blijft alert. De bekende bezwaar- en beroepmogelijkheden 

zijn van toepassing. Zij heeft de beide wijkplatforms (HZL en Vreeswijk) gevraagd om 

een gesprek, om duidelijk te krijgen wat de partijen aan elkaar hebben.  

 

Aad meldt ook bericht te hebben gekregen van een werkgroep van het wijkplatform 

Vreeswijk om de oude bomen bij de Koninginnensluis te vervangen door redelijk grote 

nieuwe bomen. Rijkswaterstaat heeft hiervoor geld beschikbaar. Deze “bomenbrief” 

wordt door Aad rondgestuurd aan de leden van APHZL met verzoek om reactie. 

 

6. Ombouw kantoorpand Bakenmonde 

Het kantorencomplex aan de Bakenmonde (wijk Lekboulevard) wordt omgebouwd tot 

106 appartementen. Woningcorporatie Jutphaas Wonen transformeert het grote 

kantoorpand van 8000 m2 tot 106 sociale huurwoningen waarvoor zich 2700 

belangstellenden aandienden. De selecte groep die uiteindelijk voor een woning in 

aanmerking kwam, stond gemiddeld 7,5 jaar op de wachtlijst voor een woning. Vanuit de 

hele regio was er interesse om hier te komen wonen. Alle appartementen krijgen een 

balkon en een deel van de appartementen heeft uitzicht op de Lek. 

 

7. Verwachte aanvragen voor het wijkbudget 

Er zijn al een paar verzoeken binnengekomen of aangekondigd. Om een beetje zicht te 

krijgen op het mogelijke totaal aan aanvragen, mede in verband met de financiële 

planning, zal in het wijknieuws van juni a.s. een oproep aan de bewoners worden gedaan 

om (eventuele) aanvragen in te dienen of kenbaar te maken. 

 

8. Website HZL is de frontlinie in communicatie naar de wijken 

http://www.nieuwegein.nl/
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Aad zegt dat de website van WPHZL al een hele verandering heeft ondergaan. Chris en 

Lex hebben een geweldige update uitgevoerd. Het is nog niet helemaal afgerond maar 

wel zover dat alle nodige informatie er op staat. Dus .... de website kan bij communicatie 

naar de bewoners als de frontlinie fungeren. Het is beleid van WPHZL om zoveel mogelijk 

via digitale media te communiceren, het verhoogt de snelheid en de efficiëntie en het 

bespaart kosten en milieu. 

 

2. Notulen vergadering 8 april 2015 

Deze worden onder een kleine aanpassing bij agendapunt 5 (beheer van grijs en groen in 

de wijk) onder dankzegging aan de notulist vastgesteld.  

Nb. 2x per maand wordt de uitvoering geschouwd en de herstelperiode is 3 dagen 

waarna, wanneer niet aan de afspraken is voldaan, een boete aan de uitvoerder volgt. 

 

3. Politierapportage over de wijken 

Yolanda neemt in verband met de vakantie van Marleen in dit overleg haar ook waar. 

Naar aanleiding van de toename van de fietsendiefstal in Hoogzandveld, met name bij 

het winkelcentrum, zegt ze dat de dadergroep is aangehouden. Het resultaat is direct 

merkbaar in de aantallen. Was in maart sprake van 8 stuks, in april was het 6, maar in 

mei 2 stuks. Het wordt op dit moment niet als structureel probleem bij het 

winkelcentrum gezien. Fietsendiefstal is een prioriteit van de politie en er wordt gericht 

op gesurveilleerd. 

De meldingen van jeugdoverlast in Hoogzandveld waren in maart 3 en in april 4. De 

groep die dit veroorzaakte is eerst 2 weken lang gewaarschuwd. Daarna zijn verbalen 

uitgereikt met als resultaat dat de meldingen in mei nul waren. De overlast 

concentreerde zich bij de Brede School en bij de Rank. 

Met de woninginbraken is het na 18 meldingen in de eerste vier maanden van het jaar in 

mei weer rustig: geen meldingen. 

De overlast van het motercrossen in de Bossenwaard wordt nauwlettend gevolgd. De 

verwachting van Rijkswaterstaat is dat als in oktober de inrichting van het gebied klaar 

is, de overlast stopt. Het is dan een vlak gebied. 

Daar er geen vragen meer zijn, vertrekt Yolanda.     

 

4. Project RPZ/Helmkruid en mogelijke verhuizing Jeugdland 

De projectleider Nadine Onrust stelt zich voor. De bedoeling was om in de vorige 

vergadering het project toe te lichten maar er was toen geen ruimte in de agenda. Het 

besluitvormingstraject is als volgt: in september a.s. neemt het college een besluit en in 

oktober a.s. de gemeenteraad. Is dat positief dan wordt een voorontwerp 

bestemmingsplan opgesteld dat een traject van zienswijzen, bezwaar en beroep inhoudt. 

Op 25 maart jl is een bewonersbijeenkomst geweest in ’t Veerhuis. Daar zijn de 

alternatieve modellen gepresenteerd en is het onderzoek naar andere 

woningbouwlocaties terug gekoppeld. Er bleken geen andere relevante mogelijkheden te 

zijn. Op de website van de gemeente staan de alternatieve modellen. 

Op grond van de motie van de gemeenteraad moet de bouwspeelplaats Jeugdland binnen 

het project RPZ ook een plaats krijgen. Het liefst binnen het sportparkcomplex of in park 

Oudegein (Natuurkwartier). Onderzoek naar een geschikte en aanvaardbare locatie komt 

op dit moment uit bij het grasveld naast het tenniscomplex aan de Anemoonstraat. Dit 

komt zeker ook voort uit de voorkeur van Jeugdland, die meent dat hun mogelijke 

verhuistraject in de tijd niet lijkt te sporen met de planning van het Natuurkwartier. 

In het gesprek komen zaken als oorspronkelijke voorkeurlocatie, de benodigde ruimte 

voor Jeugdland (nu de huidige m2 en niet naar geraamde behoefte) en de kosten van de 

verplaatsing. De gemeente is over deze zaken met het bestuur van Jeugdland in gesprek.     

5. Presentatie bezwaren Anemoonstraat tegen verhuizing Jeugdland 

De bewoners van de Anemoonstraat e.o. hebben veel bezwaren tegen de verplaatsing 
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van Jeugdland naar hun grasveld. Marja van Aken en Stephanie van Zwieten presenteren 

wat zij de “petitie Anemoonstraat” met als ondertitel “Mensenzaak versus Businesscase” 

noemen. 

 

In hun presentatie noemen zij hun bezwaren om Jeugdland aan de Anemoonstraat te 

vestigen. Maar ook het feit dat het grasveld de laatste 40 jaar steeds kleiner is geworden 

onder meer als gevolg van uitbreidingen van de tennisvelden en verbreding van de A2. 

De huidige functie van het grasveld is ‘speelveld’ voor kinderen uit Hoogzandveld en 

Lekboulevard. Het is voor iedereen en altijd beschikbaar, er is ruimte en dat in alle 

seizoenen. Er wordt gespeeld, gevoetbald, gevliegerd, gebasketbald, hutten gebouwd en 

tenten opgezet, beestjes gezocht, enz., enz. Er worden buurt- en straatbarbecues en 

picknicks gehouden. Het verbindt alle leeftijden en afkomsten. Voor de ‘kinderen’ 

creëert het de komende 10 jaren activiteiten en plekken in de eigen buurt. En dat is 

nodig om de rol van overgewicht terug te dringen, ze kunnen er veilig en overzichtelijk 

spelen. Het is ook een opvang voor de afname van speelplekken in de wijken. Het is het 

laatste redelijk grote stuk ‘groene’ speelveld in Hoogzandveld terwijl dat in  

Lekboulevard helemaal ontbreekt. De ‘veiligheid’ in de wijk wordt aangetast omdat een 

goede wijkontsluiting ontbreekt, er meer autoverkeer komt en het vandalismegevoeliger 

wordt. Bovendien is er in de huidige situatie al sprake van behoorlijke ‘parkeeroverlast’ 

door de aanwezigheid van de tennisbanen. Kortom het is nu een locatie die door iedereen 

in de wijken, jong en oud, intensief wordt gebruikt. De huidige bewoners houden nu ook 

toezicht op wat er gebeurt, letten op hun spelende kinderen en trekken zo nodig aan de 

bel. Ze vrezen waardevermindering van hun woningen en ook meer overlast. En 

vermindering van hun woongenot door afname van hun gevoel van vrijheid, uitzicht en 

rust (door nog meer geluidsoverlast). Daarom zijn ze van plan de eerdergenoemde 

petitie op te stellen en in te dienen. Samenvattend: Feitelijk is het huidige gebruik van 

het grasveld vergelijkbaar met bouwspeelplaats Jeugdland, maar wel altijd toegankelijk 

want er zijn geen hekken nodig. Alleen het timmeren met pallets gebeurd niet én de 

huidige activiteiten kunnen zonder de aanwezigheid van gebouwen. Deze laatste worden 

dan ook nog weer verhuurd om inkomsten te verwerven, met een toename van de 

(auto)drukte en geluidsoverlast.  

In de discussie en een beetje ook tijdens de presentatie geven de aanwezige bewoners 

aan dat er bij hen totaal geen draagvlak bestaat voor de vestiging van een 

bouwspeelplaats á la Jeugdland. Ze onderbouwen de huidige parkeeroverlast door de 

tennisbanen en wat ze daar zelf aan hebben gedaan om het binnen de perken te houden. 

Ze geven duidelijk blijk van hun onrustgevoelens. 

 

Van de zijde van de gemeente (Hans Adriani en Nadine Onrust) wordt allereerst gezegd 

dat er geen veldmeting is geweest, maar dat zij die 2 personen waren die er liepen. En 

zelf met attente bewoners hebben gesproken. Ze wilden zelf de locatie bezoeken en leren 

kennen. Hans A geeft aan dat alle genoemde activiteiten en omstandigheden naadloos 

aansluiten bij wat de gemeente wil. Zij wil ook het liefst open en toegankelijke 

speelvelden. De gebouwen en het timmeren zien zij achteraan op het veld zodat er veel 

gras overblijft. Sommige Jeugdland-faciliteiten kunnen prima buiten de omheining van 

Jeugdland worden geplaatst en zijn dan altijd toegankelijk. Zij hebben in het overleg met 

het bestuur van Jeugdland begrepen dat er veel kinderen met de fiets worden gebracht. 

Maar die fietsen over trottoirs, wordt door de bewoners aangevoerd. En de afstand 

wordt, doordat de locatie aan de grens van de wijken ligt, groter, dus er moet meer 
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autoverkeer worden verwacht.  

 

Omdat er door omstandigheden nog geen overleg met de bewoners is geweest, wordt 

afgesproken dat dit op korte termijn gebeurt. Liefst na de vergadering een afspraak 

maken. Op zijn vraag of de bewoners een andere locatie weten, wordt geantwoord dat 

het huidige crossbaantje nabij Jack’s Grillhouse een prima locatie is en ook bereikbaar 

voor kinderen uit de wijk Doorslag. Ook vinden zij het oude kynologenveldje (hoek 

Parkhout en Helmkruid) een geschikte locatie.  

Voorzitter Aad concludeert dat in gesprek gaan door de gemeente met de bewoners nu 

de hoogste prioriteit heeft. Hij meent dat WPHZL er goed aan heeft gedaan de 

bewonersgroep een podium, technische faciliteiten en ruime spreektijd te bieden. Het 

heeft in ieder geval een entree bij de wijkwethouder en de projectleider RPZ opgeleverd. 

Hier moet een ieder zijn voordeel mee kunnen doen. 

  

6. Introductie sociaal programmeur Sandra Zwart en Geynwijs 

Sandra zegt dat zij sinds 1½ jaar de functie van sociaal programmeur bij de gemeente 

Nieuwegein vervult. En dat voor geheel zuid-Nieuwegein. Ze is betrokken geraakt bij het 

bewonersinitiatief voor het Fort Vreeswijk. Dat geeft meteen aan dat de kern van haar 

functie is het verbinden van (bewoners)initiatieven (klein en groot) en de gemeente of 

andere (wijk)organisaties. En ze maakt geen deel uit van Geynwijs. 

 

Ze is voorzitter van de Taakgroep waarin vooral info wordt uitgewisseld tussen de 

eerdergenoemde organisaties. De taakgroep richt zich met name op zaken rond Zorg en 

Welzijn en dan ook collectief niveau. Er ontstaat een discussie over het feit dat 

individuele bewoners niet in die taakgroep zitten. Zij weten toch het beste wat er in de 

wijken en bij de bewoners leeft. Mieke geeft aan dat in de taakgroep betaalde 

professionals in dienst van die organisaties zitten en daar hun signalen e.d. oppikken en 

inbrengen. Dat wil overigens niet zeggen dat een bewoner niet op uitnodiging aanwezig 

kan zijn om haar/zijn ‘punt’ ter sprake te brengen. Daarmee wordt dit agendapunt door 

Aad afgesloten. 

   

7. Behandeling Werkplan 2015 

Aad geeft aan dat het al eerder is besproken maar dat er telkens nieuwe zaken opduiken 

en al dan niet aan worden toegevoegd. Voortschrijdende kennis en voortschrijdende 

inzichten. Het is dus een levend document. De nu beschreven zaken worden puntsgewijs 

nagelopen en besproken. 

 

1. Onderhanden werk gemeente 

Op 28 mei a.s. is overleg tussen Aad/Hilbert en Mieke/Micha op de gemeentewerf om 

meerdere bespreekpunten met de afdeling Beheer van de gemeente; actie 1.1. Zaken in 

het werkplan genoemd, te weten bij de punten: 

2   handhaving rijsnelheid op Zandveldseweg en Henri Dunantlaan (Parkhout zijde) 

4   verkeersveiligheid bij Brede School in het Lotusplantsoen 

8   verkeersveiligheid op fietspad Lekboulevard tussen A2 en verzorgingshuis Vreeswijk 

14 kiss & ride parkeerplekken gewenst bij buurtplein/zorgpleinZuid 

30 wijkschouw 2e halfjaar 2015 

worden dan ook behandeld. Daarom nu niet behandelen.  

Van dit overleg wordt een verslag gemaakt dat in de volgende vergadering op de agenda 
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zal staan. 

3. Bouwplannen Handelskade-Lekboulevard 

Comité SOKH wil graag overleg met de wijkplatforms Vreeswijk en HZL. Neemt initiatief 

voor een gezamenlijke afspraak. SOKH volgt nauwlettend het mogelijke bezwaartraject 

op gemeentelijk niveau.  

4. Zie punt 1 hiervoor. 

6. Project RPZ/Helmkruid  

   actie 6.1. Chris en Conny vertegenwoordigen WPHZL 

   actie 6.2. Is in deze vergadering behandeld; zie agendapunten 4 en 5 

8. Verkeersveiligheid op fietspad Lekboulevard 

    Het hek bij de carpoolplaats is hersteld maar oogt fragiel. Verder zie punt 1. 

9. Verkeersveiligheid Buurtplein en Zorgplein Zuid en winkelcentrum Hoogzandveld 

    Is klaar en wordt afgevoerd. 

11. Braakliggend terrein centrumgebied. 

      Zie agendapunt 1b en bijgevoegd persbericht (bijlage 2) 

12. Entree Buurtplein en zorgplein zuid 

Afspraak is op 5 juni a.s. zegt Hans Adriani. Aanwezig zijn: Moorland, MOvactor, WMO-

raad. 

13.1 Last van boombladeren 

Tijdelijke bladkorven aanvragen bij de servicelijn 14030. Communiceren in wijknieuws. 

13.2 Adoptie plantenbakken 

Niet meer beschikbaar; zijn op. Communiceren in Wijknieuws inclusief dat WPHZL 

contact opneemt met Batau Zuid, waar het wijkplatform (?) een overeenkomst heeft of 

zou hebben met een bedrijf om lokaal plantenbakken in te richten. 

14.a Kiss & Ride parkeerplaatsen 

naar punt 1 

14.b Artsen en invalidenparkeerplaatsen 

Hilbert zegt op 2 februari j.l. te hebben afgesproken in een overleg met wethouder 

Snoeren en projectleider Kiek Zwetsloot dat er minimaal 6 invalidenparkeerplaatsen 

worden aangelegd (2 naast buurt- zorgplein; 2 bij nieuwbouw winkelcentrum zijde 

Bruna/Kaas/Viswinkel en 2 bij nieuwbouw zijde Lupinestraat). Voorts 2 parkeerplaatsen 

voor de artsen naar het buurt-zorgplein. Dit ingevolge de parkeernormen van de 

gemeente Nieuwegein. Bovendien komt er een nieuw stuk trottoir vanaf de Ratelaar naar 

het bestaande trottoir van het seniorencomplex. Er kan niet meer achter de 2 invalide en 

2 artsenparkeerplaatsen worden geparkeerd. 

15. Veerhuis 

Mieke zou dit uitzoeken. Ze heeft Chris op 27 mei gebeld met de mededeling dat: 

“Het betreft een aanvraag bouwvergunning voor het wijzigen van de entreepartij van ’t 

Veerhuis. De entree ligt nu vrij ver naar binnen en nu de bieb is vertrokken, wil men die 

entree graag een stuk naar buiten brengen.” 

n.b. Iedereen kan op de website: noreply@overheid.nl en daar je keuzen maken. 

30. Wijkschouw 

naar punt 1 

Toevoegen aan werkplan: 

x geluidswallen ’s Gravenhoutseweg en Zandveldsweg. 

 

8. Stand van zaken website 

Chris zegt dat er al behoorlijk is opgeschoond; is bijna klaar; systeem leren kennen; Aad 

vraagt om tips en suggesties om de website nog beter te maken. WPHZL wil een groot 

bereik van de site, wil dat bezoekers graag (terug)komen, dat er altijd wat nieuws te 

mailto:noreply@overheid.nl
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beleven is. Hij moedigt de leden van het wijkplatform aan om de bewoners te attenderen 

op de website van HZL. 

9. Items voor wijknieuws 

Geen toevoegingen aan de rondgestuurde lijst; eind juni 2015 uitbrengen is het doel. 

10. Vervolgafspraken / volgende stappen 

a. Chris vraagt of er belemmeringen zijn voor de overmaking van het wijkbudget aan 

HZL. Hilbert vraagt Marleen. 

pm. Hilbert: Marleen wacht nog op een paar verantwoordingen van andere wijkplatforms. 

HZL heeft alles keurig ingediend. Zij verwacht dat binnen een paar weken overmaking 

volgt.  

b. Mieke zegt dat haar collega Marleen Manders  het contact met jongeren/jeugd van 

haar heeft overgenomen. Zij zelf blijft het aanspreekpunt.  

c. Conny meldt dat er innovatieve activiteiten gaande zijn om het Ratelhonk te gaan 

gebruiken. 

11. Rondvraag 12. Sluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt waarna voorzitter Aad de vergadering 

sluit onder dankzegging voor de inbreng van de aanwezigen.   
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Bijlage  1 

 

DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 20 mei 2015 

 
Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 
Komst bevestigd 

Aad Koedijk Voorzitter Ja Ja 

Arie den Oudsten Secretaris  ja Ja 

Chris Bouws Penningmeester  Ja Ja 

Conny van der Wal Lid ja ja 

Jan Bollen Lid nee verhinderd 

Hans van Oort Lid ja ja 

Lex Maurer Lid Nee verhinderd 

Bart van Roosmaelen Lid ja  

Hilbert Hamberg Notulist Ja  

Hans Adriani Wijkwethouder ja ja 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein ja Ja 

Micha Giltay Teamleider Beheer 
Uitvoering/Ngein 

ja ja 

Sandra Zwart  Sociaal Programmeur/Ngein  ja Iets verlaat 

Marleen van Velzen Wijkagent HoogZandveld & 
Zandveld  

Nee Verhinderd 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Ja Ja 

Nadine Onrust 

 

Projectleider RPZ Nieuwegein ja  

Herman Tomas Stadspartij Ja Ja 

Theo van Doorn Actiecomité Lotusplantsoen ja  

Marja van Aken Anemonstraat;  ja vandentree@gmail.com 

Stephanie van Zwieten Idem Ja Stephanie.van.zwieten@cas
ema.nl 

Pieter van Zwieten Idem Ja Hennypieter60@gmail. 
Com 

R.Bastiaannet Idem Ja r.bastiaannet@casema.nl 

Pieter Kwantes Fractie d66 Verhinderd 

op 20/5 en 
24/6 

p.kwantes@ziggo.nl 

Mieke Kortlever Anemoonstraat Ja Miekje-100@hotmail.com 

Hr. Van Dooren Anemoonstraat 72 Ja  

Ton van den Heuvel Anemoonstraat Ja info@tonopdemarkt.nl 

H. van Orie Anemoonstraat 80 ja  

D. Marijne Helmkruid ja  

Ad Vizee Idem Ja Ad.vizee@ziggo.nl 

Joke Koedijk  ja  

Ad Visschers Fractie Ieders Belang Ja deels 

    

 
 

Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2015: 

8 april (geweest) 9 september 

20 mei (geweest) 14 oktober 

24 juni 25 november 

  

13 januari (2016)  

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zonodig zullen er 

overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. 

 

mailto:vandentree@gmail.com
mailto:Stephanie.van.zwieten@casema.nl
mailto:Stephanie.van.zwieten@casema.nl
mailto:r.bastiaannet@casema.nl
mailto:p.kwantes@ziggo.nl
mailto:Miekje-100@hotmail.com
mailto:info@tonopdemarkt.nl
mailto:Ad.vizee@ziggo.nl


9 

 

 

Bijlage 2 Persbericht  
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Illustratie: Het gaat globaal om het gearceerde gebied. De lange rechterzijde bevindt zich 
naast denieuwe parkeerplaatsen bij winkelcentrum Hoogzandveld. De korte onderzijde 
bevindt zich in de bocht van de Lupinestraat richting de Rank. De grijze rechthoeken links- 
en rechtboven het gearceerde gebied zijn de geplande patiowoningen.  
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Bijlage 3. 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 8 april 2015. 

 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

 7-1 Voorzitter verzoekt Conny om deel te nemen aan bijeenkomsten van het   
project Helmkruid 

afgedaan 

 8-1 Hilbert stuurt de destijds opgestelde stukken over het project 
Handelskade/Lekboulevard op 

gedaan 

 9-1 Ieder lid van het wphzl stuurt een foto op aan Chris voor de site Gebeurd 

10-1 Hilbert zal de stukken over handhaving rijsnelheden op Henri 
Dunantlaan en Zandveldseweg toezenden; eventuele actie wphzl dan 
bekijken 

gedaan 

10-2 Mieke volgt planontwikkeling verkeersveiligheid Brede School en 
informeert het wphzl 

Afgedaan; naar 
werkplan 

10-3 Hilbert stuurt Jan Bollen de vergaderstukken en meldt hem aan als 
contactpersoon 

gedaan 

10-4 Aad, Hilbert, Micha en Mieke bekijken de mogelijke inpassing van de 
afscherming van het pannafield bij het Witte Huis in het project 
renovatie geluidswal/schermen; bespreken in het volgende overleg 

19-05-2015 

10-5 Mieke onderzoekt de mogelijke beschikbaarheid van adoptie van 
plantenbakken bij de afdeling Beheer; contactpersoon wphzl is Conny 

Afgedaan 

10-6 Aad zal Hans vO  vragen voor deelname aan paticipatiebijeenkomst van 
18 mei as over de herziening van Park Oudegein 

Afgedaan 

10-7 Arie en Mieke gaan bekijken mogelijkheden voor beperking van het te 
snelrijden op de Lekboulevard door auto’s ,motoren. Aanleiding was een 
verzoek van Aad Bosch (bewoner en lid comité Bossenwaard) 

 

10-8 Mieke bekijkt of er mogelijkheden zijn voor de plaatsing van extra 
bladkorven in het najaar bij de afdeling Beheer 

Afgedaan; via 
servicelijn 14030 

10-9 Sandra neemt initiatief voor een afspraak met haar, Mariëtte, Aad en 
Conny over het braakliggende terrein in het Lotusplantsoen (voormalige 
schoolgebouwen). Vraag is wanneer wordt er gras ingezaaid en/of er 

andere tijdelijke gebruiksmogelijkheden zijn (bv een moestuin) 

Afgedaan 

11-1 Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een ‘zware’ versie van het 
wphzl logo 

12-5-2015 

11-2 Hilbert stuurt Aad een lijstje incl emailadressen van mogelijke vaste 
gesprekspartners van het wphzl 

12-5-2015 

11-3 Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst 17-04-2015 

   

 
 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 20 mei 2015. 

 

 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

1.b.  Micha belegt een overleg tussen gemeente en de visclub over het 
onbevoegd maaien van de oeverbeplanting bij Rietput 

 

2.3. Mieke maakt een afspraak voor een overleg over het experiment met de 

afvalbakken in HZL met Conny, Aad en Myra Veldhuizen 

 

5 De gemeente heeft z.s.m. overleg met de bewoners van de 
Anemoonstraat over de mogelijke locatie voor Jeugdland 

 

7.12 Op 5 juni is er een overleg tussen Moorland, MOvactor, Gemeente 
Nieuwegein over de problemen met de toegankelijk van het buurt- en 
zorgplein Zuid. 

 

7.13. Aad neemt conctact op met wijkplatform Batau-Zuid over de prijzen ed 
van bloemvoorzieningen in de wijk 

 

1.b.4. Aart en Bart nemen deel aan de training energie-ambassadeur  

   

   

 


